

二零二一至二零二二年度 中一收生辦法

(1) 網上資訊日

本校誠邀各位於 2020 年 11 月 21 日（星期六）登入學校網址 www.lafc.edu.hk，瀏覽一系列的中一收生辦法資訊。

(2) 中一入學申請日期

2020 年 11 月 23 日早上 9 時至 2020 年 12 月 11 日下午 5 時

於 2020 年 11 月 23 日，學校網頁(<https://www.lafc.edu.hk/Website/index.php/admission/s1-admission-2021-2022>) 將於屆時上載入學申請表，申請步驟如下：

The screenshot shows the website for Lam Tai Fai College's S1 Admission 2021-2022. The header features the college's logo and name in Chinese and English. A navigation menu includes links for Home, About LTFC, People, Curriculum, Extended Curriculum, Student Development, Media, Financial Assistance & Scholarships, Admission, Job Vacancy, Tender, and Contact Us. The main content area is titled 'LAM TAI FAI COLLEGE S1 ADMISSION 2021-2022' and lists four key stages: (1) School Information Day on Saturday, 21st November 2020; (2) Application period from 23rd November 2020 to 11th December 2020; (3) Interviews on 19th December 2020 or 23rd January 2021; and (4) Release of results within 6 weeks. Contact information and the college's address are provided at the bottom.

1. 在網上填寫申請表的第一頁

2. 列印 PDF 申請表

3. 書面填寫申請表的第二至第四頁

4. 上載一至二分鍾片長的自我介紹影片

5. 將申請表以及其他所須文件親身交回本校及以現金繳交港幣六十元正的申請費用

所需文件(請同時帶備正本，以作核證副本之用):

- 學生之出生證明書副本
- 學生之身份證副本
- 小五全年成績表副本
- 小六上學期成績表副本 (如有)
- 小六全年成績表副本 (如有)
- 由教育局發出之小六學生資料表副本
- 學業及課外活動證明 (如有)

(3) 中一入學面試

入學面試將於 2020 年 12 月 19 日進行。校方將透過電郵通知獲面試機會的學生。家長亦須陪同學生參與面試。

評審項目

- 學業成績及常識
- 語文能力及溝通技巧（英文、中文/普通話）
- 操行及人際關係
- 學習態度及動機
- 興趣及課外活動

額外分數

- 於運動、藝術、設計或科技有傑出成就
- 兄弟姊妹正在本校就讀 / 為畢業生

其他考慮因素

- 家長願意配合學校的辦學理念
- 家長對子女的支援

小組面見

- 英文及廣東話/普通話

(4) 取錄結果

入學申請結果將於學生入學面試後六星期內公佈；獲取錄的學生將透過電郵收到通知。